
ZÁPIS ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY LISTOPAD 2023 
 

Zahájení: 30. 11. 2023 v 16:30 

 

Přítomni: Zuzana Lebedová, David Černý, Renáta Hůlová, Pavlína Náprstková, Josef Prchal, Jan 

Frey – příchod 16:43 

Hosté: Ing. Miroslav Král – ředitel školy 

Program jednání: 

1. Rozvoj ZŠ Čerčany  

2. Dotazníkové šetření  

 

1. Ředitel školy M. Král představil členům ŠR koncepční a rozvojovou studii areálu ZŠ Čerčany. 

Tato koncepce se týká samotné budovy ZŠ, školní družiny, školního pozemku – a představuje 

komplexní prostorové a funkční možnosti pro budoucí stavebně provozní rozvoj. Ředitel školy 

představil různé varianty, o kterých se bude jednat.  

Dotaz - D. Černý: plánuje se mimo to nějaký zásah do stávající budovy – např. osvětlení? Ředitel 

školy M. Král odpověděl, že v tuto chvíli je např. řešení odhlučnění tříd ve staré budově.  

2. Dotazníky  –  školní družina: dotazníky vyplnilo 60 osob. Ze závěru vyplývá, že prostory pro 

školní družinu jsou nevyhovující. Dalším limitem je výuka ve třídách, kde se vždy musí vše 

uklidit, aby druhý den ráno mohla probíhat řádná výuka 

Dotazníky – rodičovské: dotazník vyplnilo 230 osob. V tuto chvíli jsou dotazníky 

v rozpracovaném stavu hodnocení. Nicméně z prvních závěru vyplývá:  

a) Že žáci 7. tříd pociťují obavy z bezpečnosti ve škole. 

b) Že proběhla značná diskuze k jídelně – zejména k jídelníčku a bezlepkové dietě.  

c) Že velkým tématem pro rodiče je aprobovanost na základní škole.  

Dotaz – J. Frey: jak ředitel školy vnímá výsledky dotazníkového šetření? Ředitel školy M. Král 

odpovídá, že dotazníkové šetření bylo velkým přínosem a inspirací a rozhodně by uvítal 

opakování v nějaké periodě.  

Dotaz - P. Náprstková: byl dotazník také pro zaměstnance? Ředitel školy M. Král odpověděl, že 

dotazník byl i pro zaměstnance a že ve výsledcích dominovaly odpovědi které se týkaly 

nedostatku v prostorách školy.  

Další odpovědi se dotýkaly školní jídelny.  

 

Předseda ŠR ukončil jednání v 17:54. 

 

Zapsal: J. Prchal předseda ŠR 


